
 

Zápis z jednání 
Místního výboru městské části Polabec 
Zasedání č. 24 – 3/2020 

Datum a čas konání: 25. června 2020, 18:30 
Místo konání: Restaurace Jízdárna, U jízdárny 209, Poděbrady 
Přítomni: Petr Kulhavý (předseda), Ing. Jan Duba (tajemník), Jiří Mičánek, 

Josef Mihalík, Josef Strnad, Renata Strnadová, Mgr. Petra 
Vaverková-Valtrová 

Program jednání 
1) Zahájení jednání 
2) Kontrola plnění úkolů 
3) Stav problémů zjištěných při inspekční pochůzce v březnu 2020 
4) Různé 

Průběh jednání 

1 - Zahájení jednání 
● Předseda výboru přivítal členy Místního výboru městské části Polabec (dále jen           

“výbor”) a konstatoval, že je přítomno sedm členů výboru a výbor je tím             
usnášeníschopný. 

2 - Kontrola plnění úkolů 

Chodník v ulici Jabloňová 
● Průběh jednání 

○ Rekonstrukce dokončena. 
● Závěr 

○ Aktuální stav chodníku bude ověřen při pochůzce. 

Obora – uschlé větve – odstranění 
● Závěr 

○ Dokončeno 
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3 - Stav problémů zjištěných při inspekční pochůzce 

Rekonstrukce lamp 
● Závěr 

○ Dokončeno 

Nefungující kanalizační vpusť před mateřskou školkou (ul. Vřesová) 
● Závěr 

○ Dokončeno 

Přestárlé stromy u dětského hřiště 
● Průběh jednání 

○ Odstranění provede odborná firma, čekáme na termín. 
● Závěr 

○ MV bere na vědomí 

Vodní nádrž na návsi 
● Průběh jednání 

○ Bez změn 
● Závěr 

○ Úkol - R. Strnadová ověří možnosti na dotčeném odboru města 

Odpadkové koše 
● Průběh jednání 

○ Bude umístěn pouze jeden koš u začátku pěšiny (Na Zámostí). 
● Závěr 

○ MV bere na vědomí 

Ukliďme Česko - Ukliďme Polabec 
● Průběh jednání 

○ Zrušeno kvůli COVID-19. 
● Závěr 

○ MV bere na vědomí 

4 - Různé 
 

Přečerpávačka v Kluku 
● Průběh 
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○ Opakovaně přetékající havarijní přepad v přečerpávací stanici splaškové 
kanalizace v Kluku 

○ Přepad ústí do Sokolečské strouhy, splašky se pak šíří do Polabce 
○ VAK neřeší 
○ Požádat o součinnost MV Kluk 

● Závěr 
○ Úkol - J. Duba požádá MV Kluk o součinnost při řešení  

 

Splašková kanalizace 
● Průběh 

○ MV nedostal stanovisko orgánů města ke svým žádostem uvedeným v 
usnesení č. 4/2019. 

● Usnesení č. 4/2020 (přijato, 7-0-0) 
○ MV žádá 

dotčené orgány města o stanovisko k otázkám uvedeným v usnesení č. 
4/2019 výboru ze dne 11. dubna 2019 Zasedání 17 - 1/2019 a to 
i) Výbor žádá  

dotčené orgány města o opětovnou kontrolu stavu připojení 
nemovitostí v Polabci ke splaškové kanalizaci. 

ii) Výbor žádá 
dotčené orgány města o poskytnutí aktualizovaného odhadu 
finančních nákladů pro připojení domácnosti k městské splaškové 
kanalizaci. 

iii) Výbor žádá 
dotčené orgány města o poskytnutí informace, zda město uvažuje o 
zřízení programu na podporu připojení ke splaškové kanalizaci (např. 
formou bezúročné půjčky, dotace na zřízení přípojky apod.). 

 

Sekání trávy 
● Průběh jednání 

○ Několik občanů Polabce vyjádřilo nesouhlas s četností a/nebo rozsahem 
sekáním trávy. 

○ MV nemá informaci, jaké jsou smluvní parametry pro sekání trávy (četnost, 
rozsah) a proto nemůžeme adekvátně informovat občany. 

● Závěr 
○ Úkol - J. Mičánek zajistí informace vztahující se k četnosti a rozsahu sekání. 

 
 
Petr Kulhavý 
předseda výboru 
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